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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:225 Internationella kriminella nätverk i Sverige

SVT Nyheter rapporterade den 1 november om internationella ligor som 
kommer till Sverige för att begå brott. Enligt SVT säger polisen att antalet ligor 
som kommer till Sverige för att stjäla och sedan sälja stöldgodset utomland 
kommer att öka. Enligt artikeln är detta en konsekvens av Sveriges relativt låga 
straff, polisens prioritering av annan brottslighet och få gränskontroller. 

Polisen säger att etableringen av utländska kriminella nätverk kommer att öka i 
Sverige. Enligt SVT uppskattar polisen att av de 22 800 bostadsinbrott som 
anmäldes år 2015 i Sverige så står internationella nätverk för mellan 30 och 50 
procent av dessa brott. Enligt polisen har de internationella nätverken 
utvecklats och skapat en bred infrastruktur av transportkanaler och även knutit 
kontakter med kriminella i Sverige. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka initiativ avser ministern att vidta för att motverka och bekämpa 
internationella kriminella nätverk i Sverige?

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-07
Besvaras senast
2017-11-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


